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Omschrijving Conceptverslag DOC-19 6 november 2020 
Vergaderdatum en -tijd 6 november 2020, 13:30 uur 
Vergaderplaats Webex 
Aanwezig 

Afwezig 

NCTV (vz, / ), BZK (  
), Fin ( ), SZW (  

), I&W ( ), OCW ( ), 
BZ ( ), Def ( ) Kmar (  

), J&V ( ) NP ( ), VR 
( / ), VNG ( ), EZK 
( / ), LNV ( ), Com 
( ), DGC-19 ( ), VWS 
( / ),  
- 

1. Opening en mededelingen
VWS wordt gevraagd duiding te geven bij de berichtgeving van de NOS over
sneltesten.

2. Conceptverslag 3 november
Het conceptverslag van 3 november wordt geagendeerd voor het DOC-19
van 9 november.

3. Terugkoppeling overleggen

a. MCC-19
Vanuit de NCTV wordt een terugkoppeling gegeven van de MCC-19 van 6
november. Daarbij wordt expliciet benoemd dat er steviger gehandhaafd dient
te worden in de detailhandel.

I&W informeert of de signaalwaarden bepalend voor de regionale criteria 
worden geagendeerd in het DOC-19.  
VWS meldt dat agendering op maandagochtend afhankelijk is van de inhoud 
van het OMT-advies. Indien dit in lijn ligt met het voorwerk dat is verricht is 
agendering op maandagochtend haalbaar.  
VR meldt dat er een taskforce is ingericht om te bezien of de verschillen in 
besmettingscijfers tussen regio’s geduid kunnen worden. VWS zal deelnemen 
aan de taskforce.  
J&V informeert of de VR beelden heeft bij bestuurlijke handhaving in de retail. 
De VR meldt dat er vanuit de veiligheidsregio’s geen detailhandel gesloten is. 
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Als er sprake is (geweest) van sluiting dan is dit gedaan door de detailhandel 
zelf. 

4. Vuurwerkverbod
I&W licht toe dat het stuk vandaag besproken wordt in het DOC-19, maandag
in de ACC-19 en dinsdag in de MCC-19. Er wordt onderscheid gemaakt tussen
F1-vuurwerk, dat het hele jaar door mag worden afgestoken en F2-vuurwerk,
dat alleen met oud en nieuw gelegitimeerd is.

Het huidige beeld is dat er een volledig verbod komt op de verkoop en het 
afsteken van zowel F1- als F2-vuurwerk. De Kamer heeft een motie ingediend 
waarin verzocht wordt om een ruimhartige financiële compensatie. Vrijdag 
wordt in de vijfhoek gesproken over de dekking hiervan. 
- De NP meldt dat het met het met het oog op handhaving wenselijk is als

zowel F1 als F2-vuurwerk verboden wordt.
- De VR informeert naar de lijn t.a.v. karbietschieten.
- VWS informeert of er iets te zeggen valt over de mate waarin een

vuurwerkverbod bijdraagt aan het voorkomen van nieuwe besmettingen.
- De VNG informeert of er gedifferentieerd kan worden binnen de F1-

categorie. De VNG is van mening dat sterretjes van een andere orde zijn
dan vuurwerk.

- BZK informeert naar de reële kostenvergoeding voor de vuurwerkbranche
en vraagt of branche hier gedefinieerd wordt in enge zin.

- Fin meldt dat besluitvorming over dekking inderdaad via de vijfhoek dient
te gaan. De IRF heeft aangegeven dat het bedrag nog niet voldoende
onderbouwd is.

- VR informeert naar de opslag van vuurwerk aangezien veel vuurwerk al
besteld is.

- SZW informeert of er maatschappelijke onrust verwacht wordt en of hier
in de communicatie aandacht aan wordt besteed.

- BZ informeert of er is nagedacht over negatieve effecten van een verbod.
- De NCTV informeert naar de wettelijke grondslag en naar de

onderbouwing van het bedrag van 77 mln.

I&W excuseert zich voor de late verzending van het stuk. Zo nodig kan 
het maandag, voor bespreking in de ACC-19, nogmaals geagendeerd 
worden in het DOC-19. In reactie op de vragen wordt het volgende 
meegegeven: 

- Het effect op de besmettingscijfers van een vuurwerkverbod is niet goed
te onderbouwen. Het ontlasten van de zorg, door voorkomen van
vuurwerkverwondingen is het sterkste argument voor een verbod.

- Er wordt bezien of differentiëren binnen de F1 categorie mogelijk is.
- Het dekkingsvoorstel wordt dinsdag besproken in de ambtelijke vijfhoek

en vrijdag in de politieke vijfhoek. Stemmingen over de genoemde
Kamermotie zijn op dezelfde dag als besluitvorming in de vijfhoek. Met
het oog op de motie waarin gevraagd is om een ruimhartige compensatie
zijn alle kosten in beeld gebracht. Daarbij zal onderscheid gemaakt
worden naar de verschillende posten.

- Er zijn argumenten aan te wenden voor zowel het veroorzaken als het
voorkomen van maatschappelijke onrust door een vuurwerkverbod.

- Er wordt gekeken naar een wettelijke grondslag in de Twm voor een
vuurwerkverbod. De wijze waarop het vuurwerkverbod wordt
vormgegeven dient uitgewerkt te worden in de regeling vallend onder de
milieuwet. Deze regeling moet voorgelegd worden aan de RvS.

- Er wordt bezien of opslag of vernietiging van het vuurwerk een reëlere
optie is.

- Op de openstaande vragen betreffende het karbietschieten, de financiële
onderbouwing, differentiatie binnen de F1 categorie en opslag wordt
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maandagochtend in het DOC-19 teruggekomen. 

5. FieldLab Horeca
EZK is met meerdere partijen bezig geweest om te onderzoeken hoe de
gedeeltelijke opening van de horeca er uit zou kunnen zien. Daarbij worden
drie lijnen onderscheiden, te weten:
1. Segmentering
2. Maatregelen om de horeca veiliger te maken indien men over gaat tot
segmentering
3. Fieldlab horeca
Het onderzoeksvoorstel zal worden voorgelegd aan RIVM of het OMT, waarna
besluitvorming plaatsvindt door het kabinet. In dit stadium wordt het
voorliggende stuk ter informatie met het DOC-19 gedeeld.

- SZW informeert naar de verbinding met het voorstel t.a.v. horeca tijdens
de feestdagen.
EZK meldt dat dit los van elkaar gezien dient te worden aangezien men
nu niet scherp heeft wat er dan speelt.

- VWS geeft aan dat het epidemiologisch beeld wat hen betreft
allesbepalend is als startpunt. Ook wordt geinformeerd naar de stand van
zaken t.a.v. het afbakeningsvraagstuk.
EZK meldt na te denken over de wijze van segmentering. Vanwege de
vele mengvormen zal niet naar type horeca worden gesegmenteerd.
Segmenteren naar activiteit is wel denkbaar.

- J&V meldt in overleg te zijn met EZK en daaruit op te maken dat er nog
gewerkt dient te worden aan het definieren van het begrip eten, voordat
gestart kan worden met de fieldlab.
EZK geeft aan dat het het tijdstechnisch ingewikkeld wordt als deze stap
afgewacht moet worden voordat er met de fieldlab gestart kan worden.
De horecafieldlab wordt gezien als een langer traject waarbij wordt
gestart met restaurants.

- NCTV bepleit een duidelijke definitie van de activiteit en ziet een risico
m.b.t. de timing van het traject aangezien er tegelijkertijd wordt
gesproken over het treffen van strengere maatregelen. In het verlengde
daarvan zal gezorgd moeten worden voor verwachtingsmanagement
richting de sector. Daarnaast wordt geinformeerd of er al contact is
geweest met de veiligheidsregio’s.
EZK meldt dat er nog geen contact is geweest met de veiligheidsregio’s
maar dat de staatssecretaris maandag aanstaande aanwezig is bij het
veiligheidsberaad.

Er vindt nog bilateraal contact plaats tussen EZK en VWS over de 
onderzoekssetting.  

6. Rondvraag
- VWS meldt dat de bron van het NOS bericht over sneltesten niet bekend

is. In de laatste Kamerbrief is informatie verstrekt over tijdspaden van
validatie van nieuwe testen. VWS is bezig met het tijdspad voor de
bredere uitrol van sneltesten.

- I&W meldt in aanvulling dat volgende week een overleg gepland zal
worden over de inzet van sneltesten in relatie tot reizen.

- EZK meldt een voorstel voor aanvullingen op de concept ministeriële
regeling maandag te agenderen in het DOC-19 en de ACC-19. Het is niet
bekend of dit ook besproken wordt in de vijfhoek.

- SZW meldt de Kamerbrief over crisisbanen volgende week ter informatie
te delen.

7. Actiepunten en sluiting
-
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